
Leczenie Dibi
Witam. W ubiegłym miesiącu zauważyłam guza u mojej
szczurki Dibi. Po wizycie u weterynarza został potwierdzony
guz listy mlecznej. Zostały wykonane odpowiednie kroki, by
zacząć jej leczenie, aż w końcu został wykonany zabieg
usunięcia guza. Niestety guz ten był nietypowy, co niesie za
sobą kolejne wizyty i badania…

Cel zrzutki
900 zł

Zeskanuj kod qr aparatem telefonu lub
wejdź pod adres
https://zrzutka.pl./yw5kzk
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